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Jeroen Joon, raadslid voor de VVD

Jeroen heeft een grote passie die onder-
tussen ook een heel groot onderdeel van 
zijn dagelijks leven is geworden, namelijk 
alles rondom sport en bewegen van onze 
jeugd! Zo is hij al jaren één van de orga-
nisatoren van het Winterfestijn en mede 
oprichter van Hockeyclub Overbetuwe. 
Zijn passie gaat zelfs zo ver dat hij 
vorig jaar zijn vaste baan heeft opge-
zegd en de Stichting Platform MVV heeft 
opgezet om de visie Maatschappelijk 
Verantwoord Verenigen zo veel mogelijk 
uit te dragen.”Zo ben ik bijvoorbeeld met 
een grote 100-jarige voetbalvereniging 
bezig om de energie en betrokkenheid 
binnen de vereniging terug te krijgen. Met 
mijn methode proberen we op een ‘speel-
se’ manier de vrijwilligers weer enthousi-

ast te maken voor de clubactiviteiten en 
zodanig de sfeer en cultuur binnen de 
vereniging te verbeteren dat het een soort 
tweede thuis voor de jeugd kan worden.
De kracht van een (sport) vereniging is dat 
daar mensen van verschillende achter-
gronden en culturen elkaar wekelijks op 
vrijwillige basis treffen rondom de kernac-
tiviteit van de vereniging: de sport. Actief 
zijn, plezier hebben en tegelijk samenwer-
ken en verbinden! Naast de sfeer en cul-
tuur probeer ik ook een gezondere leefstijl 
te creëren binnen sportverenigingen, bij-
voorbeeld door gezondere voeding (soms 
zelfs geen frituur!). Het gaat me daarbij 
om het welzijn van onze jeugd. Zo ben ik 
ook een groot voorstander van minimaal 
1 uur per dag sporten op de basisschool 
en een aantal keer per week op de mid-
delbare school. Nederland moet wat mij 
betreft veel meer een sportland worden!
Binnen onze gemeente zou ik nog graag 
iets neer willen zetten voor de ‘oudere’ 
jeugd (12-18 jaar). Deze groep klaagt 
regelmatig dat er niet veel te doen is, 
maar als je met ze praat vinden ze het 
zelf ook moeilijk om hun wensen precies 
aan te geven. Als ze met goede ideeën 
komen, dan zal ik kijken of dit gereali-
seerd zou kunnen worden!”

Wat zou u aanpakken, als u voor één 
dag raadslid zou zijn? onderstaand 
ziet u de (door de redactie) ingekorte 
inzending van mevrouw van Erp. D66 
reageert deze maand hierop.

Mariëtte van Erp-Uitterhoeve voor 1 
dag raadslid
Wat een leuke oproep: “Wat gaat u doen, 
als u één dag raadslid bent?” Ik geef 
graag gehoor aan deze oproep.

De gemeente heeft gekozen voor duur-
zaamheid, een mooi beleidsvoornemen. 
Als ik een dag raadslid zou zijn, zou ik 
er voor willen zorgen dat dit beleid ook 
uitgevoerd wordt. Dus op zoveel mogelijk 
terreinen duurzaamheid in de praktijk 
brengen. Ik noem een paar voorbeelden:
• Alle dranken die in het gemeentehuis en 

in de andere gemeentelijke gebouwen 
geschonken worden, moeten het Max 
Havelaar keurmerk hebben;

• Kerstpakketten mogen alleen bestaan 
uit Fair Trade-producten;

• Geen vlees meer bij lunches en borrel-
hapjes;

• Fair trade-ontbijt bij de Vierdaagse;
• Straatmeubilair uit recyclede materialen
• Verbetering van het openbaar vervoer, 

zodat ook de centra met de bus bereik-
baar zijn;

• Stimulering van het fietsgebruik
• Alle offertes controleren op maximale 

duurzaamheidsvoorwaarden.

Reactie van Ben Ross, raadslid 
namens D66
Beste Mariëtte, leuk dat je reageert op 

de oproep ‘raadslid voor 1 dag’. Je kunt 
als raadslid best veel bereiken. Of alles 
wat je opsomt in een dagje voor elkaar 
is, ligt denk ik iets gecompliceerder. Hoe 
dan ook heb ik veel sympathie voor je 
ideeën.

Alleereerst de thema's die je aansnijdt 
en de op oplossingen / wensen die je 
aandraagt. 
Duurzaamheid is een rekbaar begrip, 
maar krijgt betekenis in praktische toe-
passingen en gedrag van mensen en… 
de wereld verbeter je (nog steeds) door 
bij jezelf te beginnen. Jouw suggesties 
spreken vooral aan, omdat ze snel en 
goed toe te passen zijn. Dagelijkse duur-
zaamheid, zal ik maar zeggen.

Als ‘ex- Wereldwinkelier’ neem ik graag 
het idee mee om Fair Trade produc-
ten te gaan gebruiken. Maatschappelijk 
Verantwoord Ondermemen is al onderdeel 
van het inkoopbeleid van de gemeente 
Overbetuwe.
Duurzaamheid is ‘in uitvoering’ bij Milieu-
wethouder Frits Witjes met een 73 pun-
tenplan: een beleidsplan met een hoog 
gehalte aan concrete uitvoeringsmaat-
regelen. Beleid en uitvoering liggen hier 
dicht bij elkaar. 
D66 gaat voor realisering van hoogwaar-
dig openbaar vervoer en (toeristische) 
fietsverbindingen: het beste medicijn 
tegen een verkeersinfarct.

Tot slot nogmaals dank voor je tips!
Ben Ross, fractievoorzitter D66 Over-
betuwe.

Raadslid voor 1 dag

Ineke Janssen-Huijs, raadslid voor 
Gemeentebelangen Overbetuwe heeft 
haar moeder Ans Huijs deze maand 
uitgekozen om de opsteker te geven. 
“Mijn moeder wil eigenlijk niet graag in 
het middelpunt van de belangstelling 
staan, maar ik vind zeker dat zij deze 

opsteker verdiend! Ze 
doet al zo lang ik me 
kan herinneren veel 
vrijwilligerswerk en 
heeft dit altijd naast 
een eigen zaak en 
het gezin gedaan. Ze 
heeft echt mateloos 
veel energie. Ze staat 
op de eerste plaats 
altijd klaar voor haar 
kinderen en kleinkin-
deren. Daarnaast is 
ze nog erg actief in 
het bestuur van de 
Zonnebloem, rijdt ze 

voor Tafeltje Dekje en helpt ze veel men-
sen met creatieve bezigheden, zoals 
bijvoorbeeld kaarten maken, patchwork 
en breien. Normaal krijg ik niet vaak de 
kans om mijn waardering voor haar uit 
te spreken en wil dat hierbij dan ook 
graag een keer doen.  

De opsteker

Iedereen die zich betrok-
ken voelt bij en in onze 
gemeente wil op zijn of 
haar manier een bijdrage 
leveren om te bouwen aan 
de plaatselijke samenle-
ving. Daarom is het vol-
gens het CDA niet alleen 
de vraag hoe wij als poli-
tieke partij ‘burgers’ willen 
betrekken bij de politiek. 
Het is eerder de vraag hoe 
we (allemaal) als ‘burgers’ 
de politiek betrekken bij 
wat er speelt in leeft in de 
directe leefomgeving.

Midden in de samenleving staan als 
politieke partij; je inzetten, meewer-
ken en meedoen in het kerkenwerk, 
(sport)verenigingen, als vrijwilliger op 
school, of voor een maatschappelijke 

(belangen)organisatie en/of 
bijvoorbeeld als mantelzor-
ger. Dan ben je, ook als 
lid van een politieke partij, 
heel direct betrokken bij 
wat er leeft en speelt.

We hebben de afgelopen 
jaren ervaren dat ‘onze 
burgers’ het CDA altijd 
prima weten te vinden. 
Ook kunnen wij, als CDA, 
altijd terecht bij iedere ver-
eniging, club, organisatie 
en/of burger waar we voor 

mogen werken!
Samen doen we op deze manier wat 
nodig is.

Jackie Versluis, fractievoorzitter CDA 
Overbetuwe.
www.cdaoverbetuwe.nl

Meer betrekken… maar hoe? 
De fractie aan het woord
Iedere maand schrijft één van de fracties van de gemeenteraad Overbetuwe hoe zij 
contact houden met de burger. Deze maand is het CDA aan het woord.

We weten elkaar te vinden

U bent van harte welkom
Op donderdag 10 juni vergadert de 
commissie Burger vanaf 20.00 uur 
in de Wanmolen in Zetten. Enkele 
Zettense jongeren hebben een film 
gemaakt en laten deze aan de com-
missie zien. Ook spreken zij met  
de commissie over locatiemogelijkhe-

den voor een jongerenplek in Zetten. 
Daarnaast staan de verordening op  
de inburgering op de agenda en  
het evaluatieverslag schuldhulpverle-
ning.
Iedereen die interesse heeft om deze 
vergadering bij te wonen, is van harte 
welkom.

Commissie Burger vergadert 
op locatie

De Passie van…


